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Betreft: Schriftelijke vragen Senioren Partij Maastricht - Muziekgieterij 
 
Geacht college,  
 
 
Zoals vermeld in de gemeentelijke begroting 2024 wordt de subsidie voor de Muziekgieterij conform 
afspraak tot 2024 stap voor stap verhoogd. In 2024 wordt bekeken wat structureel nodig is.  Op basis 
van de subsidieregeling meerjarige subsidies professionele kunst Maastricht 2021-2024 is in de 
begroting 2023 een subsidiebedrag ad € 1.213.473 opgenomen t.b.v. het poppodium. 
 
In de raadsinformatiebrief “evaluatierapport 2023” d.d. 3 oktober 2023 is opgenomen: “Uw raad 
heeft ingestemd met deze verhoging voor de jaren 2023 en 2024 onder voorwaarden dat de 
Muziekgieterij vanaf 2022 jaarlijks een evaluatierapport aanlevert waaruit blijkt dat op basis van de 
verhoogde subsidie de doorgroei naar een volwaardig poppodium plaatsvindt”. 
 
Aangezien de Muziekgieterij blijkbaar haar jaarcijfers m.b.t. 2023 nog niet heeft gepubliceerd en tot 
op heden nog geen evaluatierapport beschikbaar heeft gesteld, stellen wij n.a.v. de 
meerjarenbegroting 2022-2024 van de Muziekgieterij (vooruitlopend op de behandeling van de 
gemeentebegroting 2025) de volgende vragen. 
 

1. Kunt u aangeven of de geprognotiseerde bezoekersaantallen in de jaren 2022 en 2023 zoals 
vermeld in de meerjarenbegroting ook daadwerkelijk zijn gerealiseerd? 

 
2. Bent u het met ons eens dat de meerjarenbegroting 2022-2024 een onvolledig beeld geeft, 

aangezien de horeca omzet ontbreekt? 
 

3. Bent u bereid de Muziekgieterij te verzoeken de omzet van de horeca en de inkoop in de 
jaren 2022 en 2023 inzichtelijk te maken? 

 
4. Kunt u aangeven wanneer het toegezegde evaluatierapport, inclusief een balans en 

gespecificeerde resultatenrekening m.b.t. de jaren 2022-2023 met toelichting aangevuld met 
een meerjarenbegroting 2024-2025, inclusief een onderbouwing van de bezoekersaantallen, 
beschikbaar wordt gesteld aan de gemeenteraad? 

 
 
In afwachting op uw reactie, 
 
John Steijns, fractievoorzitter 
 


